



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

Afdeling	Afd. 18 – Lindeparken
Mødested/-dato	4. november 2019
Referent	Kirsten Secher
Mødedeltagere	Lisbeth, Anna og Kirsten N. – afbud fra Kent og Paw

	Dagsorden	Referat
1.	Godkendelse af dagsorden samt referat fra bestyrelsesmødet den 7.10. 2019	Dagsorden godkendt. Referat fra seneste møde godkendt og underskrevet.
2.	Orientering	Storcontainer i efterårsferien var pæn fuld men ikke overfuld. Referatet fra mødet vedr. den nye pedelordning – KN har svaret tilbage til administrationen, at vi, trods egne notater, gerne vil have et – er dog endnu ikke kommet frem. Første info til beboerne er sendt ud. Der er møde med Områdekantoret på onsdag vedr. booking af vores mødelokale. Lavere hastighedsbegrænsning på brandvejen fandt Vej og Trafik ikke grund til, og KN har derfor bedt om et møde, men endnu ikke hørt noget. Rykker for et svar. P-forholdene i Lindeparken: KN oplæste sin mail til Teknisk afd. KN afventer at høre nærmere fra kommunen. Tema-mødet den 23.10. – mødet var pænt besøgt. Der var vist ikke så meget nyt for os, der havde været med i flere år. Lisbeth gav udtryk for, at for hende var det godt. Barnevogne under trappen i nr. 28 – de er nu fjernet, efter KN har henvendt sig til beboeren. Brand i molokken i nr. 32-34 i container til restaffald. Om det var påsat eller uheld vides ikke. Vi slap med en ødelagt affaldssæk.
3.	Vagttelefon for driftskantoret i weekender/helligdage	Lisbeth har været ved at kigge på den ordning, vi har i dag. Hun har prøvet at formulere en fremtidig vagtordning, som hun læste op. Hun har kigget på Silkeborg Boligselskab og AAB's



Referat af afdelingsbestyrelsesmøde

		<p>hjemmeside for at se, hvad de har af vagtordning. De har indgået aftale med en vagtskadeservice. De mener begge selskaber, at det fungerer fint. Formentlig en dyr løsning. Bestyrelsens holdning er, at der mindst skal være en akuttelefon.</p> <p>Det vil være godt at finde ud af, hvad en sådan vagtordning koster.</p> <p>Kan evt. tages op på det kommende repræsentantskabsmøde, eller skal det vente til vores næste ordinære afdelingsmøde, som er en lang tidshorizont.</p> <p>Vi summer lidt på det og vender tilbage til det igen på et kommende møde.</p> <p>Vi forsøger i mellemtiden at finde ud af, hvad ordningen koster de to andre boligforeninger.</p>
4.	Aktivitetsudvalget	<p>Kent har givet besked om, at der er 1 skriftlig og 3 mundtlige tilmeldinger. Sidste frist for tilmelding til hyggearrangementet er den 8.11.</p>
5.	Eventuelt	<p>Husk internt møde den 2.12.</p> <p>Pedellerne har bedt Anna om at tage op, at der opsættes censorlamper ved bl.a. vaskehus/skur og måske et andet sted.</p>